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Abstract (en)
[origin: WO2010091999A1] The invention relates to a loudspeaker comprising a surface array (10) made of individual loudspeakers (11a, 11b,
11c) without casings, having a flat shape. The individual loudspeakers without casings are housed in a flat housing (1), wherein the depth of the
housing is less than 5 cm, for example. Earphones or miniature loudspeakers having a membrane diameter of less than 5 cm are preferably used as
individual loudspeakers without casings.

Abstract (de)
Ein Lautsprecher umfasst ein Flächen-Array (10) aus gehäuselosen Einzellautsprechern (11a, 11b, 11c), die eine flache Form haben. Die
gehäuselosen Einzellautsprecher sind in einem flachen Gehäuse (1) untergebracht, wobei die Tiefe des Gehäuses beispielsweise kleiner als 5 cm
ist. Als gehäuselose Einzellautsprecher werden vorzugsweise Kopfhörerkapseln bzw. Miniaturlautsprecher mit einem Membrandurchmesser weniger
als 5 cm verwendet.
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